
Obec Dlouhopolsko 

ZÁPIS 

z 3. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Dlouhopolsko 

konaného dne 16. března 2023 od 18,30 hodin 

v zasedací místnosti v budově bývalé školy, Poděbradská čp. 5, Dlouhopolsko 

 

 Přítomní členové zastupitelstva obce: Mgr. Hana Míčová, Ing. Martina Knytlová, 

Pavla Průšová, Jan Průša, Jaroslav Znamínko 

 Omluvení členově zastupitelstva obce: Bohumil Knytl 

 

1. Zahájení 
Zasedání v 18,30 hod a všechny přítomné přivítala starostka obce Mgr. Hana Míčová. 

Prohlásila, že zasedání bylo řádně svoláno a vyvěšeno. Dále paní starostka konstatovala, že je 

přítomna nadpoloviční většina členů zastupitelstva obce (5 přítomných) a prohlásila zasedání 

za usnášeníschopné.  

 

2. Stanovení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 
Paní starostka navrhla určit ověřovateli zápisu pana Jana Průšu a paní Ing. Martinu Knytlovou 

a zapisovatelkou Ing. Michaelu Součkovou. 

Hlasování č. 1 (přítomno 5 členů ZO): pro: 5   proti: 0   zdržel se: 0 

Usnesení č. 3/3/2023: 

Zastupitelstvo obce Dlouhopolsko schvaluje ověřovateli zápisu pana Jana Průšu a paní Ing. 

Martinu Knytlovou, zapisovatelkou Ing. Michaelu Součkovou. 

 

3. Schválení programu 
Starostka obce seznámila přítomné s vyvěšeným programem zasedání: 

1. Volby členů do finančního a kontrolního výboru 

2. Odměnu pro starostu a místostarostu 

3. Samovýroba dřeva v obecním lese 

4. Knihovna 

5. Úklid školy a obecního úřadu 

6. Sběrné plato 

7. Různé (rohlik.cz) 



Starostka obce doplnila program o úvodní body 1 – 6, následují body z vyvěšeného programu 

pod čísly 7-13. 

1. Zahájení 

2. Stanovení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 

3. Schválení programu 

4. Doplnění zastupitelstva 

5. Rozpočtové opatření č.3/2023, informace o čerpání rozpočtu, stavy účtů  

6. Žádost o napojení na vodovodní řad – pan Vojtíšek 

Dále vyzvala zastupitele k doplnění programu. Nikdo z přítomných neměl návrh na doplnění 

programu. 

Hlasování č. 2 (přítomno 5 členů ZO): pro: 5   proti: 0   zdržel se:0 

Usnesení č. 4/3/2023: 

Zastupitelstvo obce Dlouhopolsko schvaluje program 3. veřejného zasedání Zastupitelstva 

obce Dlouhopolsko. 

 

4. Doplnění zastupitelstva 
Paní starostka informovala přítomné o doplnění členů zastupitelstva obce. 

Dne 27. 2. 2023 rezignoval na funkci člena zastupitelstva obce pan Jaroslav Okrouhlý. 

Od 28. 2. 2023 se stal členem zastupitelstva pan Petr Levý, dnes, tedy 16. 3. 2023 na tento 

mandát rezignoval.  

Od zítřejšího dne, tedy od 17. 3. 2023, je členem zastupitelstva pan Rúfus, paní starostka 

vstoupí v jednání s panem Rúfusem, v případě jeho rezignace je dalším náhradníkem pan 

Vávra. 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí. 

 

5. Rozpočtové opatření č. 3/2023, informace o čerpání rozpočtu, stavy 

účtů 
Účetní obce seznámila přítomné se zněním rozpočtového opatření č. 3/2023 (viz Příloha č.1 

tohoto zápisu), 

s informací o čerpání rozpočtu: 

 příjmy 937 869,06 Kč 

 výdaje 629 733,07 Kč 

 splátka jistiny úvěru 50 000 Kč 

se stavy na účtech:  

 Česká spořitelna – běžný účet:        470 564,15 Kč 

 Česká spořitelna – úvěrový účet:  2 826 673,30 Kč      

 Česká národní banka:                         57 877,87 Kč 

 



Hlasování č. 3 (přítomno 5 členů ZO): pro: 5   proti: 0   zdržel se:0 

Usnesení č. 5/3/2023: 

Zastupitelstvo obce Dlouhopolsko schvaluje rozpočtové opatření č. 3/2023 k 16. 3. 2023. 

6. Žádost o napojení na vodovodní řad – pan Fojtíček 
Starostka obce seznámila přítomné se žádostí pana Fojtíčka o napojení na vodovodní řad a 

vysvětlila podmínky, které zůstávají stejné jako v předchozích povoleních. 

Hlasování č. 4 (přítomno 5 členů ZO): pro: 5   proti: 0   zdržel se:0 

Usnesení č. 6/3/2023: 

Zastupitelstvo obce Dlouhopolsko schvaluje žádost pana Fojtíčka, Vrátková 136, 

Dlouhopolsko, o napojení na vodovodní řad s podmínkou úhrady 15 000 Kč, uvedení plochy 

do původního stavu a neporušení sítí. 

 

7. Volby členů finančního a kontrolního výboru 
Z důvodu rezignace některých členů kontrolního a finančního výboru je nutné obsadit 

uvolněná místa. 

 

Kontrolní výbor 

Starostka obce navrhuje do funkce předsedy kontrolního výboru členku zastupitelstva paní 

Pavlu Průšovou, do funkce člena kontrolního výboru paní Bc. Janu Dandovou. Pan Jindřich 

Řehounek ve své funkci člena kontrolního výboru zůstává. 

Hlasování č. 5 (přítomno 5 členů ZO): pro: 5   proti: 0   zdržel se: 0 

Usnesení č. 7/3/2023: 

Zastupitelstvo obce Dlouhopolsko volí do funkce předsedy kontrolního výboru paní Pavlu 

Průšovou, do funkce člena kontrolního výboru paní Bc. Janu Dandovou. 

 

Finanční výbor 

Starostka obce navrhuje do funkce předsedy finančního výboru člena zastupitelstva pana Jana 

Průšu, do funkce člena finančního výboru paní Petru Krejčí. Paní Ing. Veronika Jansová ve 

své funkci člena finančního výboru zůstává. 

Hlasování č. 6 (přítomno 5 členů ZO): pro: 5   proti: 0   zdržel se: 0 

Usnesení č. 8/3/2023: 

Zastupitelstvo obce Dlouhopolsko volí do funkce předsedy finančního výboru pana Jana 

Průšu, do funkce člena finančního výboru paní Petru Krejčí. 

 



8. Odměny pro starostku a místostarostku 
Starostka obce navrhuje odměnu pro neuvolněnou funkci starostky ve výši 28 352 Kč od     

17. 3. 2023 a pro neuvolněnou funkci místostarostky ve výši 20 000 Kč od 17. 3. 2023. Tyto 

odměny budou vypláceny měsíčně. 

Hlasování č. 7 (přítomno 5 členů ZO): pro: 5   proti: 0   zdržel se:0 

Usnesení č. 9/3/2023: 

Zastupitelstvo obce Dlouhopolsko schvaluje odměnu pro neuvolněnou funkci starostky ve 

výši 28 352 Kč od 17. 3. 2023 a pro funkci neuvolněné místostarostky ve výši 20 000 Kč od 

17. 3. 2023. 

9. Samovýroba dřeva v obecním lese 
Starostka obce a pan Průša seznámili přítomné se změnou v oblasti samovýroby dřeva 

v obecním lese. 

Rozhodování o těžbě bude otevřenější. Zájemci o těžbu se mohou nahlásit na obecním úřadě. 

Tato výzva bude zveřejněna na úřední desce obce. Zájemci se mohou přihlásit do 15. 4. 2023. 

Těžba se týká především soušek, tedy celých stromů do průměru cca 25 cm. 

Podmínky: cena 500 Kč za 1 m3 dřevo tvrdé, 300 Kč za 1 m3 dřevo měkké 

Pan Průša projde les, následně bude rozděleno na sektory, které budou losem přiděleny 

jednotlivým zájemcům. Po těžbě proběhne kontrola vytěženého dřeva a výpočet ceny 

k úhradě. 

Hlasování č. 8 (přítomno 5 členů ZO): pro: 5    proti: 0   zdržel se:0 

Usnesení č. 10/3/2023: 

Zastupitelstvo obce schvaluje navýšení ceny pro samovýrobu dřeva, dřevo tvrdé za 500 Kč za 

1 m3, dřevo měkké za cenu 300 Kč za 1 m3. 

 

10. Knihovna 
Paní Okrouhlá Jana se vzdala vedení obecní knihovny, uzavřela i program s tablety a mobily. 

Paní starostka poděkovala paní Nouzákové Zdeňce, nové knihovnici. Během příštího týdne 

proběhne předání, poté začne provoz. Otevírací doba nejspíše stejná jako dříve. 

Program s tablety a mobily – při předávání úřadu se nabídla dcera paní starostky, Martina 

Míčová, že by program převzala, přesto byl paní Okrouhlou ukončen. Jedná se o 

znovuotevření programu. 

Martina Míčová je ochotná s již zapojenými lidmi do projektu řešit případné problémy nebo 

zodpovědět případné dotazy. 

Paní starostka vyzývá přítomné, zda se nechtějí zapojit do tohoto programu. 

Zastupitelstvo obce Dlouhopolsko bere na vědomí.  



 

11. Úklid školy a obecního úřadu 
Úklid zajišťuje paní Šmídová, která je ochotná zajistit úklid nejdéle do konce roku. 

Paní starostka oslovuje přítomné, zda by někdo nechtěl úklid převzít. Paní Šmídová by úklid 

předala z důvodu svých dalších aktivit a zdravotního stavu. 

Jedná se každý týden o úklid obecního úřadu (2 kanceláře, sklad, koupelna), chodby bývalé 

školy a WC, jednou za 14 dní vytřené třídy, jednou za měsíc úklid knihovny. 

Zastupitelstvo obce Dlouhopolsko bere na vědomí.  

 

12. Sběrné plato 
Starostka obce seznámila přítomné s úpravou provozu sběrného plata v Úvozu. 

Bude zachována první sobota v měsíci, otevírací doba bude prodloužena od 9 do 13 hod. 

Provoz zajistí pan Josef Vávra. 

V dubnu a v květnu bude možné na základě zájmu občanů otevřít dvakrát měsíčně. Tato 

informace bude upřesněna na úřední desce, vyvěšena. 

Zastupitelstvo obce Dlouhopolsko bere na vědomí.  

 

13. Různé 

 Zpravodaj  

Starostka obce sdělila přítomným, že vydávání Zpravodaje bude obnoveno.  Téměř 

celá redakční rada odstoupila, pracuje se na jejím doplnění a obnově vydávání. 

Starostka obce vyzvala občany, aby se zapojili do tvorby Zpravodaje a přidali svůj 

článek a upozornili na dění v obci.  

 

 Rohlik.cz  

Starostka obce informovala občany, že nákupy do obce začala dovážet firma rohlik.cz, 

ceny jsou trochu vyšší než v obchodech, ale vše zavezou až domů 

Reference, paní Knytlová Marie - spokojenost s nákupem, který dodávají v papírových 

taškách, při objednání dopoledne, zavezou již odpoledne, výhodné nabídky – např. při 

nákupu za 700 Kč doprava zdarma 

 Informace o převzetí úřadu 

Paní starostka informovala občany o průběhu převzetí úřadu. Bývalý starosta vymazal 

soubory z počítače, telefonní kontakty z mobilního telefonu, znesnadnil tak začátek 

práce nového vedení obce. Naštěstí se podařilo většinu dat obnovit. 

Přes počáteční problémy se všichni těší na práci, která je před nimi.  

 

 

 



 

 

 Diskuze 

p. Tlučhořová – dotaz na Proutnici, je to ošklivá vizitka vesnice, suché keře 

p. starostka – ano je to ostuda celé vsi, ale keře drží chodník, který je narušený; obec 

nemá velké možnosti, jak nyní postupovat; bude řešeno, projednáno, ale jedná se o 

dlouhodobější a náročný problém, Proutnice je chráněné území, součást rybníka. 

p. Tlučhořová – v dané oblasti je suchý strom, kterému padají větve, je nebezpečný 

p. Znamínko – inspekce, která stav v Proutnici kontrolovala, si strom fotila, nesmí se 

ořezat, pokácet 

p. Martínková – někdo na hrázi chodil, něco měřil 

p. Průša – budou instalována nová svodidla 

p. Martínková – obdržela dotaz od kolemjdoucího v obci na svedení kanalizace do 

rybníka, prý viděl, jak jdou do rybníka odpadní vody, nejspíše při praní prádla 

p. starostka – vybudování nové kanalizace je velká a finančně náročná akce, při 

rozhodování, zda postavit v obci kanalizaci nebo vodovod, byla vybrána stavba 

vodovodu z důvodu nedostatku vody ve studních 

p. Martínková - oprava u sochy „Matičky“ – je třeba vybudovat svod dešťové vody 

p. starostka - záležitost nových chodníků 

p. Tlučhořová - dotaz na chodník na hrázi 

p. Průša – chodník na hrázi (blíže k rybníku) je součástí hráze, majetek p. Kinského 

p. Znamínko – v 70. letech akce Z, tehdy bylo jedno, na kterém pozemku se staví, kdo 

je jeho majitel 

p. Tlučhořová – jak bude postupováno při výstavbě chodníku u jejího domu 

p. starostka – záležitost projektu, který se bude připravovat, chodník u Proutnice bude 

muset být rozšířen tak, aby se mohly vyhnout dvě kola 

p. Tlučhořová – dotaz, jak bude řešeno konkrétně; v minulosti souhlasili se zrušením 

vjezdu na silnici pouze za podmínky vybudování schodů na chodník 

p. starostka – schody jsou na obecním pozemku, je nutné tuto záležitost řešit v rámci 

ochrany občanů tak, aby se dostali z jedné strany obce na druhou, bude řešeno v rámci 

nového projektu, paní Tlučhořová bude k jednání přizvána. Projekt se bude 

připravovat nejdříve příští rok. 

 

 Doplnění redakční rady Zpravodaje 

p. starostka navrhla panu Krasickému, aby se připojil do redakční rady Zpravodaje 

p. Krasický – zatím pouze fotil, souhlasí se zapojením do redakční rady 

 

Starostka obce poděkovala přítomným a ukončila zasedání v 19:15 hod 

 

Zapsala: Ing. Michaela Součková 

Ověřovatelé zápisu:   Jan Průša 

  Ing. Martina Knytlová 

Starostka obce: Mgr. Hana Míčová 


